
 

Referat fra d. 17/06-2024 kl. 17.30 i Boxen 

Tilstede: Hugo, Ida, Julie, Vicky og Eva 

Fraværende: Mette og Jette 

 

Aktuelt:  

- Identificering af nye bestyrelsesmedlemmer skal ske snarest 

 

- Gylletank kunne ikke tømmes d. 17/06-2024, skal finde anden løsning med slamsuger 

- Midlertidig løbegang til sommerfolde skaber tryghed ved trækkevagter 

 

Mails fra medlemmer ang.: 

- Ønske om optagelse på ventelisten med hest – svar udarbejdes fælles  

- Ønske igen om optagelse på ventelisten med hest – svar udarbejdes fælles 

****** 

Ida:  

- Økonomien ser fin ud - regner med at lave halvårsregnskab efter sommer  

- Arbejder fortsat på at få internettet op at køre i klubben  

Julie:  

- Arrangerer et møde med juniorudvalg 

 

 



Hugo:  

- Kører med plov på fold 10, hvor der er vild pastinak - den bagerste del af folden udgår ca. et 

år  

- Planlægger med Ida opfyldning af vandtanke ved sommerfoldene under ferie og høst 

 

Vicky:  

- Ridebanesand i et lag af 2-3 cm er ikke muligt på springbanen 

- Afventer mail ang. sponsorspring hos byens bilforhandlere  

 

***** 

Vask og maling af stald 2:  

- Ikke stemning blandt pensionærerne på seneste staldmøde for en koordineret indsats  

- Hele stald 2 skal være vasket og malet inden d. 31. august 2024 jf. den underskrevne 

opstaldningskontrakt.  

 

Staldvagter:  

- Efter afstemning vil der igen være en morgenfodringsvagt 

- Julie informerer Anja og staldtråd  

 

Dato for næste bestyrelsesmøde: 12/08-2024  


